

Amazing
Asean

5D4N

清迈 + 清莱

CHIANG MAI + CHIANG RAI

Penang ✈ Chiang Mai

Tour Code: PTC-2

Golden
Destinations



Thailand
泰国



Wat Rong Sua Ten
蓝庙



Choui Fong Tea Plantation
翠峰茶园



Wat Rong Khun
白庙



Wat Phra That Doi Suthep
素贴山



Khlong Mae Kha
湄卡运河



Wat Chedi Luang
契迪龙寺



Three King Monument
三王纪念碑



SCHEDULE

D1 PENANG ✈️ CHIANG MAI

(MOB/D)

- ☑ Experience Tuk Tuk Ride
- ☑ Tha Phae Gate
- ☑ Wat Chedi Luang
- ☑ Three King Monument
- ☑ Khantoke Dinner
- ☑ Khlong Mae Kha

D2 CHIANG MAI 🚗 CHIANG RAI

(B/L/-)

- ☑ Wat Phra That Doi Suthep
- ☑ Lotus Cafe (Include 1 Drink)
- ☑ Mae Krachan Hot Spring
- ☑ Huay Pla Kang
- ☑ Night Bazaar

D3 CHIANG RAI

(B/L/D)

- ☑ Chui Fong Tea Plantation
- ☑ Sky Walk
- ☑ Golden Triangle
- ☑ Boat Ride On Mekong River
- ☑ Blue Temple

D4 CHIANG RAI 🚗 CHIANG MAI

(B/L/-)

- ☑ White Temple
- ☑ Bosang Handicraft Village
- ☑ Bee Farm
- ☑ Night Market

D4 CHIANG MAI ✈️ PENANG

(B/MOD)

- ☑ Free at own leisure until transfer to airport

TOURIST ATTRACTIONS:

CHIANG MAI

- ◆ **Wat Chedi Luang** - A buddhist temple in the historic centre of Chiang Mai, Thailand. The current temple grounds were originally made up of three temples — Wat Chedi Luang, Wat Ho Tham and Wat Sukmin.
- ◆ **Three King Monument** - Sculpture of Kings Mengrai, Ramkamhaeng and Ngam Muang, purported founding fathers of Chiang Mai.
- ◆ **Khlong Mae Kha** - A waterside village that has recently been transformed to a new Chiang Mai night market riverside area that is themed like a Japanese town.
- ◆ **Wat Phra That Doi Suthep** - The most important temple in Chiang Mai, Thailand, was built in the early 19th Buddhist century. Its beauty is highlighted by seven-headed serpent statues along the stairs leading to the temple, where a golden Chiang Saen style pagoda and exquisite Lanna architecture are found. The view of Chiang Mai from the temple is phenomenal.
- ◆ **Wat Huay Pla Kang** - Designed by the visionary monk Phra Ajarn Phob Chok, started as a small monk office. Over four years, it expanded into the unique temple seen today, featuring unusual stylistic and structural choices.

CHIANG RAI

- ◆ **Choui Fong Tea Plantation** - It has an atmosphere of tea plantations that are planted around the hillside where tourists can stop to take photos and see the beauty in many places.
- ◆ **White Temple** - Wat Rong Khun is notable for its white color and glass pieces that sparkle in the sun, symbolizing the Buddha's purity and wisdom, as well as the Dhamma.
- ◆ **Blue Temple** - Wat Rong Suea Ten, also known as the Blue Temple, is a temple in Chiang Rai, Thailand, known for its striking modern artistic design.



✓ 4 Breakfasts / 3 Lunches / 2 Dinners

Special Cuisines:

- ★ Khantoke+Cultural Show
- ★ Michelin Guide Noodle
- ★ Local Yunnan Cuisine
- ★ Visit Famous Cafe And Taking Photo



HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)

- ✓ *Mercure Chiang Mai Hotel or similar* x1 Night
- ✓ *M Boutique Hotel or similar* x2 Nights
- ✓ *Mövenpick Suriwongse Hotel Chiang Mai or similar* x1 Night

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



Wat Huay Pla Kang
怀普拉康寺



Bee Farm
蜂农场



Mae Krachan Hot Spring
湄卡占温泉



精简行程：

第一天 槟城 ✈️ 清迈 (机上用餐/晚)

- ☑️ 体验嘟嘟车
- ☑️ 塔佩门
- ☑️ 契迪龙寺
- ☑️ 三王纪念碑
- ☑️ 康托克晚宴
- ☑️ 湄卡运河

第二天 清迈 🚗 清莱 (早/午/-)

- ☑️ 素贴山
- ☑️ Lotus咖啡馆 (含一杯饮料)
- ☑️ 湄卡占温泉
- ☑️ 怀普拉康寺
- ☑️ 夜市

第三天 清莱 (早/午/晚)

- ☑️ 翠峰茶园
- ☑️ 清刊天空步道
- ☑️ 金三角
- ☑️ 湄公河游船
- ☑️ 蓝庙

第四天 清莱 🚗 清迈 (早/午/-)

- ☑️ 白庙
- ☑️ 波桑手工艺村
- ☑️ 蜂农场
- ☑️ 夜市

第五天 清迈 ✈️ 槟城 (早/机上用餐)

- ☑️ 自由活动，直至送往机场

观光景点：

清迈

- ◆ **契迪龙寺** - 泰国清迈历史中心的一座佛教寺庙。现在的寺庙原本由三座寺庙组成——契迪龙寺、Wat Ho Tham和Wat Sukmin。
- ◆ **三王纪念碑** - 孟莱王、兰甘亨王和玉穆昂王的雕像，被认为是清迈的奠基者。
- ◆ **湄卡运河** - 一个最近改造的水边村庄，现在变成了一个全新的清迈夜市河边区域，主题像日本小镇。
- ◆ **素贴山** - 清迈最重要的寺庙，建于佛历19世纪初。其美丽之处在于沿台阶排列的七头蛇雕像，通向金色的清盛风格佛塔和精美的兰纳建筑。从寺庙可以看到清迈的壮丽景色。
- ◆ **怀普拉康寺** - 由具有远见的Phra Ajarn Phob Chok和尚设计，起初是一个小和尚办公室。经过四年扩建，成为今天看到的独特寺庙，具有不寻常的风格和结构选择。

清莱

- ◆ **翠峰茶园** - 茶园环绕山坡，游客可以在许多地方停下来拍照，欣赏美景。
- ◆ **白庙** - Wat Rong Khun以其白色和在阳光下闪闪发光的玻璃片而著名，象征着佛陀的纯洁和智慧以及佛法。
- ◆ **蓝庙** - Wat Rong Suea Ten，也称为蓝庙，是清莱的一座寺庙，以其引人注目的现代艺术设计而闻名。



✓ 4早餐 / 3午餐 / 2晚餐

风味餐：

- ★ 康托克+文化表演
- ★ 本地云南菜
- ★ 米其林指南面馆
- ★ 参观著名咖啡馆并拍照



酒店住宿 (4晚)

- ✓ 清迈美居酒店或同级 x 1晚
- ✓ M精品酒店或同级 x 2晚
- ✓ 清迈瑞士酒店或同级 x 1晚

免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/ 宗教节日，公众假期，天气状况，交通等情况，自然灾害，必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行,会或否事先通知。

备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。

General Information

· 曼谷 BANGKOK ·



货币 Currency 	THAI BAHT - THB 泰铢 - THB	信用卡 Credit Card 	* 致电信用卡中心, 以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used.
货币兑换率 Exchange Rate 	100 THB = MYR 14 100 泰铢= 马币 14 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	拨号代码 Dial Code 	Thailand : +66 泰国 : +66
电压 Voltage 	Voltage - almost always 220 V 电压 - 220伏特	插座 Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin
时差 Time Different 	Thailand (CHIANG MAI) - Malaysia is 1 hour ahead of Bangkok 泰国 (清迈) 标准时差慢 马来西亚 时间1小时	行李托运 Luggage Allowance 	Check in Luggage : 20 kg Each guest is allowed one piece of cabin baggage AND 1 laptop bag OR 1 handbag on-board. The main cabin baggage shall not exceed 56cm x 36cm x 23cm and does not weigh more than 7kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤
气候 Weather 	<input type="checkbox"/> Summer 夏季 1月 - 12月 Jan to Dec 18°C - 35°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>		
飞机型号 Aircraft Type 	<p>Boeing 737</p>		

Departure Date: 出发日期 :	<input type="text"/>	Flight : 航班行程 :	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费 :	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费 :	<input type="text"/>
Tipping: 小费 :	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费 :	<input type="text"/>
Visa: 签证 :	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险 :	<input type="text"/>
		TOTAL : 总数:	<input type="text"/>

GD Partner:

